
Vragen van de VVD aan wethouder Kastje over geothermie:

Geothermie
Bent u op de hoogte van de ambitie van BEL om met geothermie aan de slag te gaan? Zie artikel 
https://www.gooieneemlander.nl/cnt/dmf20191113_42633117/aardwarmte-voor-bel-lijkt-optie-
wethouder-blaricum-kans-bij-verduurzaming-bijvanck.

Bent u bereid om contact op te nemen met uw buurgemeente hierover om te laten weten dat wij 
deze ambitie delen, en dat onze ambitie zich zelfs richt op het winnen van elektriciteit uit 
geothermie? Bent u met de VVD van mening dat het verstandig zou kunnen zijn om dit samen op te 
pakken?

Bent u bereid dit in de Regio in het kader van de RES mee te nemen en hier ook vanuit Hilversum 
echt een speerpunt van te maken om zo ook regionaal/provinciaal/nationaal kenbaar te maken dat 
de Gooi- en Vechtstreek zich kandideert als pilotregio voor ultra-diepe geothermie?
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